
Zeer Geheim 

RAAD VOOR EUROPESE ZAKEN 

Nr. 9571 

Notulen van de vergadering gehouden 
op vrijdag 20 februari 19 81 in het Catshuis van 

09.00 uur tot 10.00 uur 

Aanwezig: minister Van der Klaauw (voorzitter) en 
de ministers Van Aardenne, Albeda, Braks, 
De Koning, Van der Stee en Tuijnman. 
Staatssecretaris Van der Mei.-
Voorts zijn aanwezig de heren Arlman (Fi) , 
Boele (EZ), Van de Graaf (AZ) , Heim (BuZa) , 
Nieman (BuZa), Posthumus Meyjes (BuZa), 
Rutten (PV-EG) en De Zeeuw (L & V) . 
Secretaris : drs. J.W. Holtslag, wnd. 
Adjunct-secretaris: mr.drs. K.P. Rade 

1. Mededelingen 

a. Resultaten EcoFin-Raad 

Minister Van der Stee informeert naar 
het verloop van de besprekingen in het Comité van 
PV's over de resultaten van de EcoFin-Raad van 
16 februari jl. inzake de landbouwprijs-
voorstellen . 

De heer Rutten meldt dat Frankrijk zich 
tijdens deze besprekingen heeft verzet tegen het 
instellen van een ad hoe groep die de resultaten 
van de EcoFin-Raad zou moeten uitvoeren. 
Besloten werd danook-om de groep Agrifin hiermee 
te belasten. Uit de Franse opstelling bleek dat 
dit land de discussies over de prijsvoorstellen 
zoveel mogelijk wenst te concentreren in het 
CSA en de Landbouwraad. Spreker acht een goede 
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coördinatie tussen de voorzitter van tjet 
Comité van PV's en van het CSA dan ook gewenst. 
Overigens waren de conclusies van de EcoFin-Raad 
verder niet betwist. Wel had Ierland benadrukt 
dat de EcoFin-Raad ook het inkomensaspect bij de 
discussies over de prijsvoorstellen diende te 
betrekken. 

2. Herstructurering 
(Brief van de staatssecretaris van Buitenlandse • 
Zaken dd. 10 februari 1981, nr. DIE-43744, met 
bij lagen) 

a. Beheersing landbouwuitgaven 

De voorzitter stelt voor om 
de voorliggende aantekening betreffende de 
herstructurering van de begroting te bespreken 
aan de hand van de discussiepunten die op 
10 februari 1981 door de Coördinatie Commissie 
zijn vastgesteld. Het eerste punt betreft de 
vraag of voor de landbouwuitgaven een plafond 
dient te worden vastgesteld danwel of richt
lijnen voldoende zijn. 

Minister Van der Stee merkt op dat de 
aantekening de aanbeveling bevat om het beslag 
dat de garantie-uitgaven op de begroting legt, 
terug te brengen van 70% thans naar 60% in 198 3. 
Het feitelijke beslag bedraagt op het ogenblik 
echter 6 3%, hetgeen een vermindering tot 55% 
noodzakelijk maakt. Dit betekent overigens nog 
slechts een verlaging van 8%, hetgeen aanzienlijk 
minder is Spreker acht het wenselijk een 
maximum aan de garantie-uitgaven te stellen, 
een maximum dat overigens slechts van kracht zou 
blijven onder normale omstandigheden. De vraag 
stelt zich thans hoe een dergelijk maximum 
gerealiseerd dient te worden. Het antwoord op 
deze vraag zal gevonden moeten worden in een 
prijsbeleid gericht op marktevenwicht. Spreker 
is, mede op basis van zijn ervaringen als 
minister van landbouw, van mening dat een beleid 
gericht op zowel marktevenwicht als op een^ 
redelijk inkomen voor de boeren niet mogelijk is. 
Thans dient het realiseren van een marktevenwicht 
centraal te staan. Teneinde toch de inkomens
positie van de boeren veilig te stellen zullen 
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nieuwe methodes ontwikkeld dienen te worden. 
Hierbij valt te denken aan een uitbreiding 
van de aanvullende inkomenssubsidies. Een 
dergelijk beleid brengt uiteraard ook aanzien
lijke kosten met zich mee, doch minder dan een 
ongewijzigde voortzetting van het huidige beleid. 

De voorzitter constateert 
een verschil van mening omtrent het juiste percentage 
van de begroting dat thans voor garantie-uitgaven 
wordt gebruikt.. 

Minister Van der Stee acht het, gezien 
het technische karakter van dit vraagpunt, niet 
zinvol dit thans te bespreken. Wel wijst spreker 
erop dat het niet realistisch is een verlaging 
van het aandeel van de garantie-uitgaven op de 
begroting met 15% in drie jaar tijd na te streven. 

Minister Braks sluit zich hierbij aan. 
Spreker stemt tevens in met de opmerking van minister 
Van der Stee dat het niet eenvoudig is om met één 
beleidsinstrument twee doelstellingen na te 
streven. Mede gezien de verschillen van inzicht 
binnen de Gemeenschap zal het vinden van een 
oplossing veel verbeeldingskracht vergen. Overigens 
zou het vaststellen van een bindende norm tot 
het uit elkaar groeien van de lid-staten kunnen 
leiden, waarbij de huidige economische situatie 
de nationale regeringen ertoe zal brengen om 
zelf aanvullende maatregelen te treffen. Spreker 
kan instemmen met de doelstelling op zich en giet 
het aangeven van de wegen waarlangs deze doel
stelling bereikt zou kunnen worden doch heeft 
grote bezwaren tegen het verlenen van een bindend 
karakter aan deze doelstelling. 

De heer De Zeeuw is van mening dat 
het, gezien de grote invloed van de wereldmarkt
prijzen op de hoogte van de garantie-uitgaven, 
technisch gezien niet mogelijk is om een plafond 
aan te geven. 

Minister Van der Stee wijst erop dat 
de EG-begroting geen ruimte meer biedt om het 
gemeenschappelijk landbouwbeleid (GLB) ongewijzigd 
voort te zetten. Dientengevolge dient bij het 
bepalen van de landbouwprijzen de zorgwekkende 
toestand waarin de Gemeenschapsfinanciën op het 
ogenblik verkeren een zwaardere rol dan in het 
verleden te spelen. Overigens heeft spreker wel 
begrip voor de door minister Braks naar voren 
gebrachte argumenten. Dit begrip heeft hem ertoe 
gebracht thans een tussenformule te bepleiten: 
een bindend plafond met de mogelijkheid voor 
uitzonderingen. 
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Minister Tuijnman wijst op de sociale 
component van het GLB. Veel landbouwbedrijven 
beslaan immers een te kleine oppervlakte om 
voldoende inkomsten op te leveren. Verder vreest 
spreker dat een te groot beslag door één beleids
sector op de EG-begroting leidt tot verwaarlozing 
van andere beleidssectoren. Spreker heeft tijdens 
zijn bezoek van 19 februari jl. aan de vervoers-
commissie van het Europese Parlement geconstateerd 
dat aldaar eenzelfde vrees leeft. Sommige- onder
delen van de vervoerssector zouden voor communau
tarisering in aanmerking komen indien hier vol
doende financiële middelen voor waren. 

Minister Van Aardenne is van mening 
dat de overheersende positie van het GLB binnen 
de begroting een echt probleem is gaan vormen 
door het vraagstuk van de lusten en lasten van 
het VK. Tijdens de behandeling van dit vraagstuk 
is gebleken dat de juste retour in de praktijk 
een voorname rol speelt bij veel lid-staten, al 
is alleen het VK hier openlijk mee naar voren ge
komen. Uit de afwijzende houding die Nederland 
inneemt ten aanzien van eventuele subsidies voor 
de produktie van kolen blijkt dat ook wij op 
onze nationale belangen letten bij het bepalen 
van ons standpunt. Spreker wijst vervolgens op 
het geheel eigen karakter van de landbouwsector. 
Technologische ontwikkelingen hebben ertoe 
geleid dat de produktie aanzienlijk is toegenomen. 
Deze toeneming mag echter niet leiden tot een 
protectionistisch landbouwbeleid; het verlenen 
van export-premies om overtollige produktie op de 
wereldmarkt af te zetten heeft echter wel een 
protectionistisch effect. Een stijgende produktie 
dient derhalve gecombineerd te worden met een afname 
van het aantal in de landbouw werkzame mensen of 
van de gebruikte grond. Een dergelijke afname dient 
door middel van het prijsbeleid te worden gerealiseerd. 

Minister Van der Stee wijst erop dat elders in 
Europa een beleid gevoerd wordt dat is gericht oo 
having van de thans bestaande agrarische bedrijvig
heid om te vermijden dat de kwaliteit van de qrond 
ernstig wordt aangetast en om de trek naar de steden af te remmen. 

Minister Van Aardenne merkt op dat een 
dergelijk beleid gecombineerd met inkomenstoeslagen 
een sociaal en ruimtelijk karakter krijgt. De 
werkzaamheden van de landbouwers zullen alsdan 
naar die van landschaps-parkwachters tenderen. 
Spreker is van mening dat voortzetting van het 
huidige beleid zal leiden tot een verdere stijging 
van de produktie. Men zou de markt dan ook een 
grotere rol moeten laten spelen, bijvoorbeeld 
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door middel van specifieke toeslagen. Spreker deelt 
de uitgesproken vrees ten aanzien van de ontwikkeling 
van andere beleidssectoren. Het nastreven van een 
juste retour als zodanig acht hij onjuist, doch het 
in de discussie betrekken van de bijdragen van de 
verschillende lid-staten aan de begroting kan een 
zeker nut hebben. 

De heer Posthumus-Meyjes merkt op dat 
veel van de thans naar voren gehaalde elementen ook 
een rol hebben gespeeld tijdens de discussies op 
DG-niveau over dit onderwerp. Spreker acht de 
tekst van de aantekening op pagina 2 met betrekking 
tot een beperking van de landbouwuitgaven in 
overeenstemming met de tot op heden gemaakte 
opmerkingen. De nota rept immers over een bindend 
politieke uitspraak van Raad en Commissie, waarbij 
het woord bindend deze uitspraak uittilt boven 
een verklaring van goede wil, terwijl het woord 
politiek deze uitspraak het karakter van een 
absolute budgettaire norm ontneemt. 

Minister Van der Stee acht het 
gewenst de tekst verder aan te scherpen teneinde 
te bereiken dat budget-overwegingen een zwaardere 
rol gaan spelen bij de vaststelling van de land
bouwprijzen. De uit te trekken bedragen dienen 
niet te worden gebaseerd op eventuele mee- en 
tegenvallers. 

Minister Braks is van mening dat 
deze budget-overwegingen dan ook in andere 
sectoren een meer prominente rol dienen te krijgen. 
Het feit dat de landbouw de enige volledig ge-
communautariseerde sector is heeft vaak tot gevolg 
dat alle kritiek zich op deze sector concentreert. 
Overigens is het onjuist om het gebrek aan 
voortgang in het integratieproces in andere sectoren 
te wijten aan het GLB. In deze andere sectoren 
ontbreekt immers vaak de wil om nationale 
bevoegdheden naar Brussel over te hevelen, 
zoals in de landbouwsector wel is gebeurd. Hij heeft 
dan ook veel moeite met het aanvaarden van een 
bindend plafond, een voorstel dat overigens 
ook binnen de EG op felle tegenstand van met name 
Frankrijk, Ierland en Denemarken zal stuiten. Aantasting van 
onze geloofwaardigheid is een reëel gevaar voor onze 
eigen belangen. Spreker is het niet in alle 
opzichten oneens met de doelstellingen die 
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nagestreefd worden met het vaststellen van een 
bindend plafond doch acht het bereiken van deze 
doelstellingen ook mogelijk door een goede 
budget-bewaking. Spreker stelt dan ook voor de 
laatste zes regels van de eerste volle alinea 
op pagina 2 te vervangen door de tekst: "Deze 
normering zou moeten worden gezien als een 
budgetaire doelstelling ter zake van de uitgaven 
van het markt- en prijsbeleid. De Commissie en 
de Raad dienen door middel van een goede budget
bewaking erop toe te zien dat deze doelstelling, ' 
zo goed als mogelijk is, wordt gerespecteerd.11 

Minister Van der Stee wijst erop dat 
tijdens de EcoFin-Raad van 16 februari jl. alle 
lid-staten er het over eens waren om aan het 
Comité van PV's te verzoeken na te gaan of de 
landbouwprijsvoorstellen stroken met het door hen 
gevoerde inflatie- en begrotingsbeleid. De BRD 
had hierbij zelfs opgemerkt dat het GLB meer markt
conform dient te zijn. Aldus zou ruimte geschapen 
worden voor de ontwikkeling van andere beleids
vormen . 

Minister Braks deelt mee dat de nieuwe 
prijsvoorstellen aan deze criteria voldoen. 

De voorzitter merkt op dat een absoluut 
plafond gebaseerd zou moeten worden op verwachtingen 
omtrent bijvoorbeeld de omvang van de oogsten of de 
ontwikkelingen van de wereldmarktprijzen. 

Minister Van der Stee onderschrijft deze 
opmerking en accepteert dan ook dat bijvoorbeeld 
een mislukte wijnoogst of onverwachte fluctuaties 
van de wereldmarktprijzen kunnen leiden tot extra 
uitgaven. Een bindend plafond dient dan ook betrekking 
te hebben op genormeerde omstandigheden. 

De voorzitter ziet wel mogelijkheden om 
beide standpunten in elkaar te schuiven. 

Staatssecretaris Van der Mei meent dat 
de nota van de DG's gezien moet worden als het 
uitgangspunt voor een eerste discussie. Spreker 
wijst erop dat budget-bewaking achteraf 
geschiedt, terwijl thans de vraag aan de 
orde is langs welke lijnen het toekomsitge 
beleid vastgesteld dient te worden. 

Minister Braks is tevreden over de wijze 
waarop de Commissie de afgelopen jaren haar budget-
bewakende functie"heeft uitgeoefend. Het nadeel 
van een bindend plafond is dat het tot verplichte 
beleidsombuigingen kan leiden. Spreker wijst 
beleidsombuigingen op zich niet af, dcch acht het 
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ongewenst deze vanwege budgettaire redenen te 
moeten realiseren. Overigens zou het op deze 
wijze loslaten van de inkomensdoelstelling, nog 
steeds een van de basiselementen van het huidige 
bel eid, ook intern politieke problemen opleveren. 

Minister Albeda informeert of een 
combinatie van een bindend plafond en inkomens
toeslagen denkbaar is. Spreker wijst erop dat de 
kleinere boeren de laatste tijd in hun inkomen 
er relatief sterk reëel op achteruit zijn gegaan, 
hetgeen hij met het oóg cp de algemene inkomens—'-
verhoudingen onwenselijk vindt. 

Minister Van der Stee acht het verlenen 
van inkomenstoeslagen via het GLB wel mogelijk, 
doch vreest dat dit zal leiden tot een aanzienlijke 
verrijking van de grotere landbouwbedrijven. 

Minister Braks verkiest ter realisering 
van de inkomensdoelstelling gebruik te maken van 
een structuurbeleid boven het verlenen van inkomens
toeslagen. Spreker heeft overigens begrip voor het 
feit dat minister Van der Stee de besluitvorming 
over de landbouwprijzen onder een zekere financiële 
druk wenst te zetten, doch vreest dat dit tot 
interne politieke problemen kan leiden. 

Minister Van der Stee is van mening dat 
zijn standpunt tussen dat van het Ministerie van 
Landbouw & Visserij enerzijds en van Buitenlandse 
Zaken anderzijds ligt. 

De voorzitter stelt voor om ten aanzien 
van de beheersing van de landbouwuitgaven te 
concluderen dat de ambtelijke werkgroep de 
passages in de aantekening inzake de aanpassing 
van het gemeenschappelijk landbouwbeleid (pagina 2 
onder I) zal herformuleren. 

De raad stemt hiermee in. 

b. Medeverantwoordelijkheidsheffing 

De voorzitter meent dat ook de tweede 
door de Coördinatie Commissie voorgelegde vraag 
nu voorlopig voldoende is besproken en stelt de 
derde vraag aan de orde. 

Minister Van der Stee is van mening dat 
de medeverantwoordelijkheidsheffing scherp op 
produktiebeperking gericht dient te zijn. 

Minister Braks is het hiermee eens. 
Minister Van Aardenne kan hier eveneens 

mee instemmen. Vermeden moet worden dat de mede
verantwoordelijkheidsheffing via de prijzen naar 
de consument wordt doorgeleid. Spreker acht een 
superheffing eveneens aanvaardbaar. 
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Minister Braks kan zich ook met een 
superheffing verenigen, doch deze zou dan wel 
non-discriminatoir van karakter moeten zijn. 

De heer Van de Graaf informeert of een 
individuele producent invloed heeft op de wijze 
waarop hij door een medeverantwoordelijkheids
heffing getroffen wordt. 

Minister Braks antwoordt dat de 
Commissie deze heffing per. bedrijf wil richten. 

Minister.Braks kan zich ook met een 
superheffing verenigen, doch deze zou dan wel 
non-discriminatoir en communautair van karakter 
moeten zijn. 

De heer Van de Graaf informeert of een 
individuele producent invloed heeft op de wijze 
waarop hij door een medeverantwoordelijkheids
heffing getroffen wordt. 

Minister Braks antwoordt dat de 
Commissie deze heffing per bedrijf wil richten. 
Over de effenten is nog weinig bekend. 

De voorzitter stelt voor de conclusie 
van de Coördinatie Commissie inzake de mede
verantwoordelijkheidsheffing te aanvaarden onder 
de aantekening dat bedoelde heffingen uitsluitend 
in verband met overschot-situaties en niet ter 
vergroting van de eigen middelen zullen kunnen 
worden aanvaard. In het kader van een zeer gericht 
gebruik ten aanzien van overschot-produkten van de 
medeverantwoordelijkheidsheffing is ook een zgn. 
superheffing aanvaardbaar op voorwaarde dat deze 
communautair en non-discriminatoir wordt toegepast. 

De raad kan zich hiermee verenigen. 

c. Relaties met derde landen 

De voorzitter stelt de vierde vraag van 
de Coördinatie Commissie inzake de relaties met 
derde landen aan de orde. 

Minister De Koning toont zich, gezien de 
karige wijze waarop in de nota belangen van derde 
landen worden behandeld, verheugd over deze vraag. 
De mogelijkheden voor ontwikkelingslanden om naar 
de Gemeenschap te exporteren zouden verruimd 
moeten worden. Een marktconform beleid, dat immers 
minder protectionistisch is, zou hiertoe kunnen 
bijdragen. Spreker kan aanvaarden dat beperkingen 
aan de invoer van een aantal gevoelige produkten 
worden opgelegd, doch voor veel produkten zouden 
de invoermogelijkheden vergroot kunnen worden. 
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De voorzitter vraagt zich af of de 
Gemeenschap niet, alvorens haar relaties met derde 
landen onder de loep te nemen, eerst haar interne 
problemen zou dienen op te lossen. 

Minister De Koning zou in de nota een 
aantal elementen opgenomen willen zien die juist 
bepaalde interne oplossingen uitsluiten. Als 
voorbeeld noemt spreker een heffing op oliën en 
vetten. 

Minister Van der Stee wijst erop dat 
een van. de pijlers van.het GLB de communautaire 
preferentie is. Spreker is het met minister 
De Koning eens dat deze communautaire preferentie 
soms te scherp wordt toegepast. 

Minister Braks acht het niet altijd 
eenvoudig het juiste evenwicht te vinden tussen 
enerzijds deze communautaire preferentie en ander
zijds de externe dimensie. Het voorbeeld van 
Nieuw-Zeeland bewijst dat ook binnen de Gemeenschap 
verschil van mening bestaat over de vraag waar dit 
evenwicht ligt. Overigens dient gewaakt te worden 
tegen het te makkelijk veroordelen van overschot
situaties, aangezien men over enkele jaren tekorten 
op de wereldmarkt verwacht voor sommige landbouw-
produkten. 

De voorzitter is van mening dat voedsel 
naast olie een uiterst belangrijke rol speelt in de 
wereldeconomie. 

Minister De Koning wijst erop dat er 
voor maïs en graan, die 9 5% van de wereldlandbouw-
produktie uitmaken, thans een tekort bestaat. 

De heer De Zeeuw merkt op dat sommige 
overschotten van de Gemeenschap problemen voor 
ontwikkelingslanden opleveren. Dit geldt met name 
in de oliën- en vettensector, zeker in verband met 
de toetreding van enkele nieuwe lid-staten. 

Minister Van Aardenne merkt op dat de 
overschotten van de EG niet alleen voor ontwikke
lingslanden van belang zijn. In de zuivelsector 
bijvoorbeeld ervaren ook een aantal ontwikkelde 
landen hier problemen mee, waaronder Nieuw-Zeeland. 

Minister Van der Stee acht het dan ook 
gewenst om naar alle derde landen te kijken, 
waaronder bijvoorbeeld ook de Middellandse-Zee-
landen. 

Minister Braks onderschrijft de gemaakte 
opmerkingen omtrent de derde-landen-dimensie van 
het GLB. Spreker is van mening dat Nederland het 
progressieve beleid dat hij tot op heden heeft 
gevoerd met betrekking tot de relaties met derde 
landen dient voort te zetten. 
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De heer Rutten herinnert eraan dat de 
hele herstructureringsoperatie bedoeld is om de 
interne samenhang binnen de Gemeenschap te 
versterken. Ket al te veel benadrukken van het 
derde-landen-aspect kan als een splijtzwam werken. 
Bovendien zou aldus de Noord-Zuid-tegenstelling 
binnen de EG geaccentueerd kunnen worden. Het 
lijkt derhalve gewenst prioriteiten te stellen. 

De heer Posthumus Meyjes meent dat de 
realiteit gebiedt te zeggen dat een aantal lid
staten de communautaire preferentie wenst te 
versterken. En al verdient wellicht theoretisch 
gezien een verruiming van de uitvoermogelijkheden 
voor derde landende voorkeur, uit haalbaarheids
overwegingen lijkt het desalniettemin aangewezen nu 
te volstaan met het verijdelen van pogingen 
om deze mogelijkheden te verminderen. Een 
verdergaande internationale arbeidsverdeling 
op agrarisch gebied blijft gewenst, maar men 
dient de beperkingen die er binnen de Gemeenschap 
bestaan te aanvaarden. 

Minister Braks merkt op dat de EG 
veruit de grootste invoer van landbouwprodukten 
ter wereld heeft. 

Minister Van der Stee vult hierop aan 
dat deze invoer wel gekoppeld is aan een indus
triële uitvoer. 

Minister Van Aardenne vindt het ongewenst 
wel de landbouwuitgaven te beperken, doch niet de 
landbouwsector zelf te herstructureren. Bij deze 
herstructurering zal gelet dienen te worden op de 
belangen van derde landen, zowel ontwikkelde als 
ontwikkelingslanden. 

d. Lusten- en lastenproblematiek 

De voorzitter acht de nog beschikbare 
tijd te kort om nog in te gaan op de lusten- en 
lastenproblematiek. Deze problematiek zal tijdens 
de REZ-vergadering van 6 maart a.s. aan de orde 
kunnen komen, samen met de bijgewerkte versie van 
de DG-nota. 

Minister Van Aardenne vraagt zich af 
of alsdan ook de landbouwprijsvoorstellen aan de 
orde zouden dienen te komen. 

Minister Braks merkt op dat definitieve 
besluitvorming over deze voorstellen eerst rond 
1 april 1981 wordt verwacht. 
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De voorzitter wijst erop dat de prijs
voorstellen in ieder geval tijdens de REZ van 
13 maart op de agenda zullen staan. 

Spreker stelt met betrekking tot de 
lusten- en lastenproblematiek voor de bespreking 
hiervan aan te houden tot een volgende vergadering 
van de REZ. 

De raad stemt hiermee in. 

Dß secretaris (wnd.) 

taart 19 81 
: JE 
: Hol 

Aldus vastgesteld 
in de vergadering 
van 15 mei 1981, 
De Minister-President, 


